北京中医药大学国际学院 2024年度“北京市外国留学生奖学金”（本科生）申请办法
Application for Beijing Government scholarship,2024

一、申请条件 application requirements
1.2023年9月至2024年7月全学年在学的国际学院本科学生，申请时未获得任何其他形式的奖学金；
International College undergraduate students who are in the full academic year from September 2023 to July 2024 and has not received any other form of scholarship at the time of application can apply for this scholarship.
2.新生成功报到后，授予新生奖学金，等同于三等奖额度。
After the new students successfully register, the new students will be awarded the scholarship, which is equivalent to the third prize.
3.自觉遵守中国法律法规、遵守学校规章制度。在2023年9月至2024年7月期间，受到学校处分，违反了中国法律法规的，不得参与评审。
Consciously abide by Chinese laws and regulations, and abide by the rules and regulations of the school. Those who have been punished by the school and violated Chinese laws and regulations shall not participate in the review.
4.学习刻苦、成绩优良，积极参加学校各项活动，热心班级工作。
The candidate needs to hold a good attitude towards Chinese culture and Chinese traditional medicine, also needs actively participating in school activities and got good academic marks from last year’s study.
二、评审标准 standard of review;
1.考核指标：学习成绩考核为主，辅以日常表现考核。
Assessment indicators: academic performance and daily performance
（1）学习成绩：2023-2024学年全部课程考试及格；必修课成绩平均分在75分（含）以上。
Academic performance: passed all courses during 2023-2024 academic year; Average scores in compulsory courses are above 75.
（2）操行评定：以遵纪守法情况，遵守校规情况，参加学院、学校及北京市各类活动等为考核指标。
Daily performance: consistently follow discipline and law and participate in various activities of the school, etc.
具体按照:
A.遵纪守法；
Abide by Chinese laws and regulations; Abide by the school rules and regulations
B.尊敬老师，团结同学，爱院护校
Respect teachers, unite classmates，love the school and university
C.支持学校对外教育发展与建设
Support the development of International Education in BUCM
D.积极参加学院、学校组织的各项活动，积极协助老师的工作。
Actively participate in various activities organized by the school, actively assist the teacher's work.
以四个指标进行操行评定。每个考核指标分好、较好、一般、较差、差五个等级，分值分别为25、20、15、10、5分。操行评分=A+B+C+D。最高分100分，最低分20分。There are four indicators to conduct evaluation, and each assessment indicator is divided into five grades: excellent, good, general, bad and very bad, with scores of 25, 20, 15, 10 and 5 respectively. The final score=A+B+C+D. The highest score is 100 points, and the lowest score is 20 points.
2.奖励指标：为学院、学校做出突出贡献者在总分中加入奖励分。 
Reward indicator: make outstanding contributions to our school or BUCM
（1）本年度参加中国国家级或北京市市级活动，参与者加2分，获奖者加4分；
2 points for participants and 4 points for winners to participate in China's national or municipal Level activities this year.
（2）本年度参加校级或院级活动，参与者加1分，获奖者加2分；
1 point for participants and 2 points for winners to participate in university-level or university-level activities this year;
（3）本年度担任班长职务者加3分，其他班干部加2分。
3 points for class leader this year； 2 points for other class coordinator.
（4）在微信小组工作一年者，考核通过加3分。
3 points for working in Mybeijing WeChat group and passed the assessment
奖励分可累积计算，但最高不得超过6分。
The Bonus points can be calculated in accumulation, but the maximum score shall not exceed 6 points.
三、申请材料与评审程序 Application materials and review procedures
1.留学生本人自愿申请，填写申请表，于2024年 11月11日前将纸质版申请表及相关纸质版材料（申请表、不少于400字的学习体会，如有加分，请提交相关证明材料复印件）提交至本人所在班级班主任，成绩单由教务科统一开具。班主任将申请表及相关材料于2024年11月12日前提交至国际教育科。
Whoever wants to compete for this scholarship need to fill in the application form, and submit related materials (the application form, no less than 400 words of self-summary, if you have bonus points, please submit supporting materials’ scanned copy  or take clear photos) to your class teacher before ，Nov.11th 2024. Academic transcripts will be issued by the academic affairs department.The class teacher will submit the application form and related materials to the International Education Department before , Nov. 12th 2024.
2.按照公开、公平、公正、透明的原则，国际学院奖学金评审工作小组将对留学生申请材料进行审核和初评，初评结果公示五个工作日，经学校评审批复后报北京市教育委员会予以审定。
The scholarship evaluation working group will review and evaluate the application materials in accordance with the principles of openness, fairness, impartiality and transparency. The evaluation results will be published for five working days and then submitted to Beijing Government for review and approval. 
四、奖学金标准 Scholarship standards
一等奖： 1.5万元人民币 
First prize:15000 rmb
二等奖： 1.2万元人民币 
second prize:12000 rmb 
三等奖： 0.8万元人民币
Third prize:8000 rmb 
	北京中医药大学国际学院
International School,BUCM 
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国际学院2024年度“北京市外国留学生奖学金”申请表
The application form 
填表时间：  2024 年 11 月   日
	中文姓名
Chinese name 
	  
	性别 
gender
	  
	国籍
nationality 
	  
	照片
（粘贴电子版证件照）
photo

	英文姓名
English name
	  
	学号
Student number
	  
	

	学习 
情况 
I 
	是否就读英文授课项目          是□  否□
Whether in English program    yes     no
本年度学习成绩全部考试合格   是□  否□ 
Whether passing all courses   yes    no
本年度必修课平均分：          分
· Average scores of required courses this year
	

	操 
行 
评 
定 
II 
	考核指标 
	操行评分 

	
	
	好 
	较好 
	一般 
	较差 
	差 

	
	
	25 
	20 
	15 
	10 
	5 

	
	A、 遵纪守法
Abide by Chinese laws and regulations; 
	  
	  
	  
	  
	  

	
	B、尊敬老师，团结同学，爱院护校
Respect teachers, unite students, care for the school
	  
	  
	  
	  
	  

	
	C、支持学校对外教育发展与建设
Support the development of International Education in BUCM
	  
	  
	  
	  
	  

	
	D、参加活动 
Attendance of school activities
	  
	  
	  
	  
	  

	
	合计
in total
	分

	奖励 III
Bonus point 
	分
	奖励原因
Bonus reason 
	  

	总分：（I×0.8+II×0.2+III）分 

	班主任 
意见 
	                            
签字：                                                         2024年 11 月   日



